
OR.0002.41.2013 
 

 

P  R  O T O K Ó Ł  Nr XLI/2013 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  
w dniu 27 września 2013 roku  

 

Urząd Gminy w Poraju, ul. Jasna 21 {sala nr 220} 
 

 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2013 roku, poz. 594 z późniejszymi zmianami), sesję otworzyła i prowadziła            
p. Katarzyna Kaźmierczak - Przewodnicząca Rady Gminy Poraj. 
Ustawowy skład Rady: 15 Radnych - w sesji uczestniczyli wszyscy.  
Czas trwania obrad: 1108 - 1405. 

 

 

Porządek  obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu: 

3.1. z XXXIX sesji Rady Gminy, która miała miejsce dnia 29 sierpnia 

2013 roku, 

3.2. Nr XL z nadzwyczajnej sesji w dniu 6 września 2013 roku. 

4. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy 

Poraj. 

6. Realizacja inwestycji ujętych w budżecie dot.: budowy oczyszczalni             

i kanalizacji dla Masłońskiego i Żarek Letniska; II etapu kanalizacji           

w sołectwie Jastrząb. 

7. Informacja na temat wykonania półrocznego budżetu Gminy. 

8. Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9.  Projekty uchwał w sprawie:  

9.1. zmiany do Uchwały Nr 251(XXXIV)2013 Rady Gminy 

Poraj z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj 

w 2013 roku, 

9.2. przeprowadzenia konkursu na stanowisko kierownika 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poraju, 

9.3. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2013 rok,  

9.4. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

9.5. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

10. Sprawy organizacyjne – pisma kierowane do Rady. 

11. Zamknięcie sesji. 
 

P r z e b i e g    s e s j i: 
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Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Poraj: 
1) otworzyła XLI sesję Rady Gminy Poraj o godzinie 1108, 
2) powitała uczestników obrad – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokółu, 
3) stwierdziła quorum Rady pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji             

i uchwał – lista obecności to zał. nr 2. 
 

 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 

Nawiązując do porządku obrad - zał. nr 3 - przekazanego na 10 dni przed terminem sesji 
Radnym oraz jednostkom pomocniczym Gminy, Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak oddała 
głos p. Andrzejowi Ludwikowskiemu - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 
do Rady Gminy o podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy - zał. nr 4. Przewodnicząca za zgodą Radnych postanowiła o dopisaniu projektu 
uchwały w pkt 9 ppkt 9.5.. 
Z propozycją poszerzenia porządku sesji zwróciła się radna p. Jolanta Kozak, która nawiązała 
do projektu uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko kierownika Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Poraju a dokładnie składu Komisji konkursowej powołując się na 
przeprowadzone rozmowy z wydziałem prawnym wnioskowała o dopisanie kolejnego 
projektu uchwały na temat powołania lekarza do składu Komisji.  
Radni po wysłuchaniu Sekretarz Gminy i doprecyzowaniu ewentualnego tytułu dokumentu 
postanowili w drodze aklamacji o dopuszczeniu zmiany w sesji w podpunktach a) i b) przy 
punkcie 9.2.. Projekt uchwały miał zostać opracowany przez radcę prawnego w trakcie obrad. 
Porządek XLI sesji z wprowadzonymi zmianami jak zapisano na pierwszej stronie 
„Protokółu” Radni Gminy uchwalili jednogłośnie. 
 

 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokołów z sesji: 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak stwierdziła, że protokóły z sesji Rady Gminy Poraj były 
wyłożone w biurze Rady oraz w sali przed rozpoczęciem sesji i pytała o uwagi do ich treści. 
Radna, p. Zdzisława Polak stwierdziła, że nie miała możliwości zapoznać się z ich treścią, bo 
ich nie widziała – Inspektor ds. Rady p. Maria Kita oświadczyła, że dokumenty były 
wyłożone: w biurze Rady, w trakcie posiedzeń Komisji Rady i znajdują się na sali obrad. 
Wynik głosowania nad treścią Protokółu Nr: 

3.1. XXXIX z sesji Rady Gminy, która miała miejsce dnia 29 sierpnia 2013 
roku: za – 14 głosów, wstrzymało się – 1 głos; 

3.2. XL z nadzwyczajnej sesji w dniu 6 września 2013 roku: za – 14 głosów, 
wstrzymało się – 1 głos. 

 

 

Ad. 4  porządku obrad: 
Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie od ostatniej sesji. 
 

Wójt p. Łukasz Stachera zapoznał uczestników sesji z pisemnymi informacjami na temat pracy 
Urzędu Gminy i jej jednostek za okres od ostatniej sesji jak w załącznikach nr 4 i nr 5 do 
niniejszego protokółu oraz poinformował: 

1) wkrótce zostanie rozstrzygnięty przetarg na wykonanie prac przy przebudowie dworca 
kolejowego w Poraju – został opracowany piękny projekt zmodernizowania obiektu 
zaplanowany na rok 2014 i placu przy dworcu, 

2) bardzo dobrze układa się współpraca z Gminami ościennymi, o czym świadczy: 

 wyremontowany „mostek przyjaźni” łączący Gminy Poraj i Żarki. Planowana 
jest budowa ścieżki pieszo-rowerowej; 
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 porozumienie z Wójtem Olsztyna w sprawie budowy łączącej nasze Gminy 

drogi, 

 prowadzenie wspólnej inwestycji budowy oczyszczalni ścieków z Gminą           
i Miastem Koziegłowy, 

 wspólna realizacja budowy drogi przez warszawkę do Kamienicy Polskiej            
i partycypacja w kosztach utrzymania Klubu „Feniks”, 

 zaplanowana z Burmistrzem Myszkowa droga z byłego Dzierżna (Żarki 
Letnisko - ŻL) do Myszkowa. 

 

 

Ad. 5 porządku obrad: 
Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy Poraj. 
 

Pani K. Kaźmierczak odczytała własną „Informację” – załącznik nr 6 do protokółu. 
 

 

Ad. 6 porządku obrad: 
Realizacja inwestycji ujętych w budżecie dot.: budowy oczyszczalni i kanalizacji dla Masłońskiego i Żarek 

Letniska; II etapu kanalizacji w sołectwie Jastrząb. 
 

Radni bez uwag przyjęli do wiadomości treść informacji pisemnej zacytowanej w tym punkcie 
uchwalonego porządku sesji. Informacja to załącznik nr 7. 
Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Radnej poinformował, że dobiegła końca aktualizacja 
map i sporządzane są dokumenty w celu uzyskania pozwolenia na budowę i ogłoszenia 
przetargu na realizację I etapu budowy kanalizacji dla Żarek Letniska i Masłońskiego 
przypuszczalnie w listopadzie. 
 

 

 

Ad. 7 porządku obrad: 
Informacja na temat wykonania półrocznego budżetu Gminy. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak poinformowała, że informacja z realizacji budżetu Gminy 
w I półroczu 2013 roku była analizowana na Komisji Rady i oddała głos Skarbnikowi Gminy 
p. Jadwidze Zasik – odczytała Uchwałę Nr 4100/VII/158/2013 z dnia 11 września 2013 roku 
VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii                         
o przedłożonej przez Wójta (zał. nr 8 to kserokopia ww. Uchwały). 
Zarządzenie Nr 9 Wójta wraz z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy Poraj 
stanowi akta biura Rady OR.BR.0002. 
Radna p. Z. Polak do tematu poruszyła: niskie wykonanie w dochodach majątkowych                
w stosunku do zakładanych w planie; wykonane w 16,2% wydatki majątkowe; w wydatkach 
bieżących niewielki procent na inwestycje; dopłaty na rzecz Spółki z o.o. PORECO; wzrost 
zatrudnienia i tym samym kosztów wynagrodzenia; 5 mln dopłatę do utrzymania oświaty        
w Gminie w kontekście utworzonego ZEAS-u. Rekapitulując stwierdziła, że wydatki 
pierwszego półrocza budżetu Gminy są porównywalne do wydatków za cały rok                    
w poprzedniej kadencji Rady.  
Wójt Gminy odpowiadając na stawiane zarzuty stwierdził, iż na wszystkie pytania Radna 
otrzymywała odpowiedzi na Komisjach Rady Gminy jak również na sesjach i poinformował: 
zostały ogłoszone przetargi na sprzedaż mienia komunalnego i będą rozstrzygnięte w II 
połowie bieżącego roku, co również dotyczy fakturowania inwestycji realizowanych 
sukcesywnie i na bieżąco jak również rozliczenia dotacji ze środków zewnętrznych; na wydatki 
budżetu ogromny wpływ mają wypłacane odszkodowanie dla rowerzysty w Jastrzębiu oraz 
wypłacone odszkodowanie Likwidatorowi Spółdzielni Usług Rolniczych w Poraju;                 
z Powiatowego Urzędu Pracy pozyskanych zostało 35 pracowników, co kosztuje Gminę 
około 8 tyś zł miesięcznie. Decyzji mieszkańców pozostawił ocenę prowadzonych                    
i wykonanych w tej kadencji samorządu inwestycji i nie chciał porównywać poprzednich 
kadencji, ponieważ „bierze za wszystko odpowiedzialność”. Na zakończenie swojej 
wypowiedzi Wójt przytoczył z gazety wypowiedź p. Polak dla Dziennika Zachodniego, do 
której de facto nie mógł się odnieść w temacie prowadzenia sprawy i wypłacanego 
odszkodowania dla rowerzysty z roku 2008.  
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Ad. 8 porządku obrad: 
Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzyła punkt zapytań i wniosków, które zgłosili: 
1) p. A. Ludwikowski na podstawie zachowania się na jezdni chłopców wybiegających 

przed nadjeżdżającymi samochodami zaapelował o zwrócenie uwagi dzieciom                
i młodzieży w szkołach do czego zobowiązała się p. K. Kaźmierczak, 

2) p. Z. Polak: 

 oświadczyła, że milionowe odszkodowanie wypłacane poszkodowanemu chłopcu          
z budżetu Gminy spędza jej sen z powiek. Informowała, że poprzednia kadencja Rady 
nic nie wiedziała o tym zdarzeniu, również Komisja Rewizyjna, której była 
Przewodniczącą. Poddała w wątpliwość działania radcy prawnego, jako pełnomocnika 
Urzędu Gminy (UG) i wskazała na: lukę gdzie, kiedy i w jakich okolicznościach 
zaistniał wypadek co zawarte jest w dokumentach że wypadek był w roku 2007              
a zgłoszenie do Gminy w lutym 2008 roku; brak zawiadomienia na policji i pogotowiu 
o zdarzeniu; oświadczenia chłopców w sprawie były napisane tej samej treści i jednym 
charakterem pisma; nikt nie odniósł się do zbadania kto i kiedy wstawił pręt 
geodezyjny który znajdował się w dziurze na drodze, pełnomocnik nie podjęła żadnej 
linii obrony i zarzuciła Wójtowi że nie odwoływał się od wyroku - Radna kilkakrotnie 
wracała do tego tematu w czasie obrad;   

 poprosiła o oznakowanie poziome i pionowe na ulicach Letniskowej i na Kąpielowej, 

 pytała czy wyszło pismo z Urzędu Gminy na temat złego wykonania altanki w ŻL; 
 

3) p. Krzysztof Szustak w imieniu własnym i mieszkańców podziękował za powstały na 
ul. Zielonej w Poraju plac zabaw dla dzieci i przypominał o konieczności budowy 
chodnika na ul. Chorońskiej. Zwrócił uwagę na bezpieczeństwo nawiązując do 
zarośniętych poboczy dróg i niewykoszonych rowów; 
 

4) p. Andrzej Pawłowski podniósł bulwersujący go i mieszkańców sołectwa Choroń 
temat drogi powiatowej biegnącej z Poraja przez Choroń, która była budowana w roku 
2010. Stwierdził, że dobra droga została zniszczona. Powstały na niej łaty posypane 
dodatkowo grysem, co zagraża bezpieczeństwu pieszych i pojazdów. Monitował          
o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg (PZD) w tej sprawie. 
Odmienne stanowisko na ten temat wyraził radny p. A. Ludwikowski – nie 
występować do PZD, bo były pęknięcia; 
 

5) p. Krzysztof Klimek odniósł się do wypadku, który nie był znany w poprzedniej 
kadencji samorządu i wskazując na winę byłego Wójta w prowadzeniu tej sprawy, nad 
którą zapadł już wyrok sądu. Stwierdził, że obecny Wójt może jedynie płacić 
odszkodowanie poszkodowanemu dziecku; 
 

6) odmienne stanowisko wyraził radny p. Tomasz Brymora i wypowiadając się jako 
członek Komisji Rewizyjnej oświadczył, że po obiektywnej analizie materiałów           
w sprawie nie uznał winy wójta Szczerbaka  a w dokumentacji prowadzenia sprawy 
brakuje kilku dokumentów; 

 

7) radna p. Barbara Trząskowska-Szcześniak (B. T.-Szcześniak) zgłosiła dwie uwagi, bo 
nie zgadzała się z wypowiedzią radnej Polak, ponieważ: 

 jako mieszkanka nie widzi potrzeby ustawiania znaków na mało uczęszczanych 
odcinkach dróg, 

 sprawę wypadku chłopca na dziurawej drodze w Jastrzębiu uznała za publicznie znaną 
w tamtym okresie bo w samym Urzędzie Gminy sprawę prowadziła obecna radca 
prawny i kierowane były różnego typu pisma i wyjaśnienia; 
 

8) radny p. Edward Mizera wyraził swoje zadowolenie ze współpracy Wójta z władzami 
Gmin ościennych, co między innymi spowodowało budowę drogi do Zaborza              
i planowana jest droga koło cmentarza w Choroniu, która będzie skrótem do 
Olsztyna; 
 

9) sołtys Poraja p. Barbara Caban podziękowała za nową drogę DW 791 i podniosła 
znowu temat odwodnienia wnosząc o pogłębienie rowu B1; 
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10) Sołtysi z Kuźnicy i z Gęzyna również złożyli podziękowania za wykonane prace na 
rzecz swoich miejscowości oraz zwrócili uwagę na konieczność wycięcia krzaków przy 
drodze powiatowej. 
 

 

Wójt Gminy Poraj udzielił odpowiedzi, a między innymi: 

 zawsze o wszystkim informuje Radnych i nigdy nie mówił, że winą poprzedniego 
Wójta jest wypłata odszkodowania dla chłopaka, który uległ nieszczęśliwemu 
wypadkowi wpadając na rowerze w dziurę na gminnej drodze w Jastrzębiu. Odnosząc 
się do wypowiedzi Członków Komisji Rewizyjnej (KR) wyraził zdziwienie z powodu 
upubliczniania informacji o braku dokumentów w prowadzeniu sprawy zakończonej 
wyrokiem sądowym bez wydania stanowiska przez KR w tej sprawie. Oświadczył, że 
po konsultacji z radcą prawnym UG (prowadziła sprawę i nadal jest zatrudniona) 
uznał wypłacenie odszkodowania za oczywiste z uwagi na stan zdrowia 
poszkodowanego chłopca, ponieważ była dziura w drodze gminnej, co stwierdził          
w sprawie Urząd Gminy. Podkreślił, że miała być to kwota 1,8 mln zł a wyrokiem 
Sądu uznano odszkodowanie w wysokości 600 tyś zł. Suma ta została rozłożona na 
raty wynikiem zawartej ugody z poszkodowanym; 

 każda jedna złotówka i każdy temat jest analizowany i uzgadniany z Radnymi; 

 zbulwersowany jest i boli go serce jak widzi połataną drogę powiatową w Choroniu na 
której nie było dziur, a że codziennie nią jeździ od razu interweniował u dyrektora         
p. Pabiana. Stwierdził, że prace nie były konsultowane z UG a połatana droga będzie 
się niszczyła w zimie i dodał, że w latach 2011 do chwili obecnej Powiat nie prowadził 
żadnych inwestycji na terenie naszej Gminy; 

 w każdej miejscowości naszej Gminy były i będą budowane boiska oraz place zabaw 
dla dzieci - podziękował za podziękowania; 

 prowadzone jest wykaszanie rowów natomiast, co do rowu B-1 w Poraju podejmiemy 
decyzję w roku przyszłym na wiosnę; 

 pieszy może przechodzić w każdym miejscu na drogach bocznych, co regulują 
przepisy. Oznakowanie poziome przeanalizujemy w roku przyszłym; 

 własnymi siłami wycięte zostaną trawy i krzaki utrudniające widoczność przy drogach 
gminnych. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10-cio minutową przerwę w obradach. 
 

 

Ad. 9 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 
 

Po wznowieniu obrad Radni analizowali kolejno przygotowane do uchwalenia projekty 
uchwał czytane przez Wiceprzewodniczącego Rady p. K. Klimka, w sprawie: 
 

 

9.1. zmiany do Uchwały Nr 251(XXXIV)2013 Rady Gminy Poraj z dnia 21 

marca 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Poraj w 2013 roku: 

Przewodniczący p. Przemysław Bąk w imieniu Komisji ds. budżetu oraz gospodarki 
komunalnej i inwestycji odczytał wniosek do wyżej zacytowanego projektu uchwały, 
przegłosowany na posiedzeniu w dniu 24 września br. – zał. nr 9 i stwierdził, że należy 
zwiększyć pulę środków na odławianie bezpańskich psów. Wskazywał na interwencje 
mieszkańców i zagrożenie ze strony psów niebezpiecznych. Poparł Radnego wójt p. Ł. 
Stachera i apelował o podjęcie uchwały bo jest to zadaniem własnym Gminy i w trosce              
o bezpieczeństwo dzieci i dorosłych. W dyskusji z głosem „za” byli Radni: p. K. Szustak,         
p. Tomasz Brymora, p. Z. Polak, p. K. Kaźmierczak oraz sołtysi poszczególnych sołectw. 
Radna p. B.T.-Szcześniak zdecydowana przeciwniczka podwyższania kwoty na odławianie 
zwierząt ponownie wytykała UG brak realizacji Programu w zakresie opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi wskazując na konieczność wprowadzenia czipowania i sterylizacji zwierząt oraz 
na zajmujące się tematem fundacje za zdecydowanie mniejsze pieniądze. 
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Radni w głosowaniu odrzucili wniosek z Komisji budżetowej: za - 2 głosy, przeciwne – 7 
głosów, wstrzymało się 5 głosów. 
Załącznik nr 10 tj. Uchwała w sprawie zmiany do Uchwały Nr 251(XXXIV)2013 Rady Gminy Poraj 
z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj w 2013 roku została podjęta 12 głosami za przy 
3 głosach wstrzymujących się: 
 

U c h w a ł a  Nr 310(XLI)2013 

 
9.2. ogłoszenia konkursu na stanowisko kierownika Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Poraju: 

a) i b)  

Radca prawny Urzędu Gminy stwierdziła, że konsultowała się z nadzorem prawnym i nie ma 
potrzeby podejmowania innej uchwały na temat składu komisji konkursowej, a dokładnie 
osoby lekarza, który nie jest radnym Rady Gminy Poraj. Poinformowała, że może to być 
osoba z tego zakładu, co zebrani przyjęli do wiadomości.  
Sekretarz Gminy oświadczyła, że p. dr Foltyn wyraziła zgodę na pracę w Komisji konkursowej 
i odnosząc się do analizowanego dokumentu wskazała na zmianę słowa z „ogłoszenia” na 
„przeprowadzenie” konkursu w tytule dokumentu, jak zapisane zostało w uzasadnieniu do 
projektu uchwały – nie było uwag. 
Radna p. Z. Polak stwierdziła, że są to kandydaci Wójta, który poinformował, że jako Wójt 
musi znaleźć się w składzie tej Komisji natomiast kandydaci: p. Jolanta Kozak, p. Andrzej 
Ludwikowski, p. Andrzej Pawłowski, p. Zbigniew Rajczyk są tematycznie blisko związani ze 
sprawami GOZ w Poraju i reprezentują Radę Gminy pełniąc funkcje w Rach: Społecznej 
SPZOZ w Myszkowie i GOZ w Poraju. 
Po odczytaniu uzupełnionego projektu uchwały Radni Gminy 11 głosami za przy 4 głosach 
wstrzymujących się zatwierdzili Uchwałę w sprawie przeprowadzenia konkursu na stanowisko kierownika 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poraju jak w załączniku nr 11 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 311(XLI)2013 

 
9.3. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2013 rok: 

Rada Gminy Poraj jednogłośnie zatwierdziła zmiany w tegorocznym budżecie jak w zał. nr 12 do 
niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 312(XLI)2013 

 
9.4. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej: 

Radni Gminy nie wnieśli uwag i jednogłośnie podjęli ww. Uchwałę, która stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 313(XLI)2013 

 
9.5. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy: 

w dyskusji Radni: 
1) p. Z. Polak optowała za ponownym odczytaniem wniosku Komisji Rewizyjnej na 

temat rozpatrzenia skargi i wskazała na źle sprecyzowany § 1 projektu uchwały, 
2) Przewodniczący p. A. Ludwikowski stwierdził, że skarga p. Bednarczyka została 

wprowadzona jako dodatkowy punkt w dniu posiedzenia Komisji Rewizyjnej, była 
nietypowa, skierowana przez Wojewodę i wymagała szybkiego terminu, 

3) p. B. T.-Szcześniak oświadczyła, że skarga dotyczy zaniedbań Wójta Gminy                 
w realizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Podkreśliła, że rolą 
Gminy jest monitowanie i nadzorowanie Firmy, która odbiera odpady z terenu Gminy. 
Zaproponowała korektę § 1, cytuję „Skargę p. Marcina Bednarczyka uznaje się za 
zasadną w części dotyczącej nieterminowego wywozu śmieci z posesji natomiast 
bezzasadną w części dotyczącej zaniedbań Wójta w zakresie realizacji ustawy z dnia  
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13 września 1996 roku o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tekst jednolity 

Dz. U. z 2012 r., poz. 391 z późn. zm.)”; 
4) na pytanie Przewodniczącej Rady, co do zmiany zapisu w formie zacytowanej jak 

wyżej sprzeciw wyraziła p. Z. Polak – innych uwag nie było; 
5) p. K. Klimek odczytał zmieniony (zaakceptowany przez radcę prawnego) projekt 

uchwały dotyczący rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy.    
Wyżej zacytowana Uchwała - załącznik nr 14 do niniejszego protokółu – podjęta została 13 
głosami za przy 2 głosach wstrzymujących się: 
 

U c h w a ł a  Nr 314(XLI)2013 
 

 

Ad. 10 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne – pisma kierowane do Rady. 
 

Przewodnicząca Rady: 
 

1) zapoznała uczestników sesji z pismem p. Marcina Bednarczyka z Żarek Letniska 
informując, że został zaproszony na dzisiejszą sesję - Radni przyjęli do wiadomości. 

W nawiązaniu do pisma: 

 Wójt oświadczył, że chce się spotkać z p. Bednarczykiem nowym mieszkańcem naszej 
Gminy, ponieważ: był w tym dniu w pracy, nie jak napisał, że nie był; chce wyjaśnić 
typowe insynuacje zapisane w liście i nie pozwoli szkalować Urzędu Gminy, 

 p. B. T.-Szcześniak stwierdziła, że ul. Podleśna jest bardzo wąska i trudno do niej 
dojechać – Wójt poinformował, iż Firma została zobowiązana do zakupienia małej 
śmieciarki, 

 p. K. Szustak poinformował o drażliwej sytuacji na temat odbioru śmieci gdyż zbyt 
późnego wystawiono kosze przed posesje i Firma na interwencję musiała przyjechać    
w kolejnym dniu – Wójt potwierdził słowa p. Radnego apelując do pozostałych 
Radnych aby zwracali innym uwagę na godziny i terminy odbioru odpadów; 
 

2) poinformowała, że Komisje Rady oraz sesja będą miały miejsce w drugiej połowie 
miesiąca października. 

 

 

Ad. 11 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad, Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak 
podziękowała wszystkim za przybycie i głosy w dyskusji i zamknęła XLI sesję Rady Gminy 
Poraj o godzinie  1405. 
 

Protokolant  
 Inspektor 
 
           Maria Kita 
 

           Przewodnicząca 
                 Rady   Gminy   Poraj 
 
 

                    Katarzyna Kaźmierczak 


